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‘s-Hertogenbosch, 19 februari 2016 
 

Betreft: Het mogelijk terugtrekken of aanpassen van de stikstofnorm in Brabant.  

Geachte leden van Gedeputeerde Staten, 

Onze fractie heeft vragen aan u n.a.v. een artikel in het Eindhovens Dagblad (19 februari) getiteld 
'Provinciale stikstofnorm op de helling'. 

1. Werkt GS aan aanpassing (naar beneden) van de stikstofnorm, die is ingesteld om verdere 
vervuiling van overbelaste natuurgebieden te voorkomen en de kansen te vergroten dat 
Europese normen gehaald gaan worden? 

2. Hoe en wanneer gaat u PS informeren over deze mogelijke aanpassingen? 

3. Is de mogelijke aanpassing bedoeld om de industrie meer mogelijkheden te geven activiteiten te 
ontplooien die stikstof uitstoten (gebieden ‘niet op slot te zetten voor ontwikkeling’)? 

4. Is de mogelijke aanpassing ook bedoeld om veehouderijen ontwikkelruimte te bieden? In welke 
mate kan de mogelijke aanpassing dit als bijeffect hebben?  

5. Wat is de verhouding aan stikstof-emissies vanuit industrie versus emissies vanuit veehouderijen 
in de gebieden waar de mogelijke aanpassing betrekking op heeft? Ligt het in de rede dat die 
verhouding (mogelijk) tot uitdrukking komt in de aanpassing? Zo nee, waarom niet? 

6. Hoe denken GS de Europese normen ten aanzien van stikstof in Brabant te gaan halen als tot 
aanpassing van de stikstofmaatregel wordt overgegaan, mede in het licht van de 
stikstofvermeerdering vanuit transport en vervoer door sjoemelsoftware? 

 

 
Namens GroenLinks, Hagar Roijackers  


